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CONSELL DE LA POLICIA 14-11-2017 

 

Consell atípic, el viscut amb l’aplicació de l’art. 155 de la CE. En primer lloc, no es 

presenta el màxim responsable del Ministerio el ministre Zoido, i ho deixa tot en 
mans del Sr. Puigserver que s’ha fet càrrec de la conselleria, secretaria i direcció 
d’Interior. El mateix Puigserver ha remarcat en diverses ocasions, que res 

canviarà en quant a: concursos promoció, provisió, permutes, acords, pagament 
hores pendents..., “simplement ell hi és per una qüestió política i que es complirà amb 

tot el que fins ara s’ha vingut fent.” 

Ens han dit que, a dia d’avui, no hi ha cap expedient obert pels fets de l’1 d’octubre i 
només hi ha una informació reservada que s’investiga. Així mateix, que no fem cas a 
“alguns diaris” que parlen de 3.200 mossos investigats, perquè no és cert. 

En segon lloc, no accepten els punts proposats dels sindicats, i només es pretén 
exposar que haurà normalitat total i absoluta a la feina que hem fet fins ara, i que per 
descomptat, seguirem fent. S’ha posat molt èmfasi a destacar que no es té cap 
intenció de canviar res del funcionament normal dels Mossos. 

Des d’USPAC lamentem no haver avançat en res, i que aquest Consell de la Policia 
hagi estat només per dir el que ja es sabia. Respecte dels temes proposats, els quals 
vam penjar a la nostra web, n’hi havia 11, https://www.uspac.cat/noticia/consell-
policia-14-11-2017-punts-aportats-uspac . 

“L’immobilisme” del Departament amb la complicitat del SAP que els defensava 
(i això no canvia) ha fet que es negués a votar una moció de millores, proposada 
per fins a 3 sindicats SPC, CAT i USPAC, la qual pretenia votar que en el termini de 6 
mesos es retornessin, als Mossos, tot el que hem perdut els darrers anys: fas, 
bufanda, 100% baixes mèdiques, equiparació bombers 

La subdirectora de RRHH seguint, en la seva línia, ha preguntat als sindicats que 
“quan abans s’ha aprovat quelcom per a la resta de funcionaris i que no s’hagi fet 

extensiu als Mossos”. Des d’USPAC li hem posat com a exemple els PAP’S per 

antiguitat, on tot i tenir-los reconeguts a tota la funció pública, però per decisió 
d’ella i de la DGP se’ns va negar a mossos. I per a tenir-los, van treure’ns altres 
drets que tenen els altres funcionaris (DAD’S 80), per tant, si que passa. 

Per a acabar, des d’USPAC vam denunciar al President del Consell de la Policia: 

• El lloc per a tractar les millores i acords laborals és el Consell, i no reunions 
mensuals de “Costellada”. 

• Vam denunciar les males praxis de la Subdirectora Català, la qual no té 
competències per a fer resolucions, i que pretén desvirtuar el SÍ del Consell. 

• Els mossos no tenim una taula de negociacions pròpia. És una vergonya. 


